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 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie remontu chodnika przy ul. Pyrzyczańskiej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W minionych latach Rada Osiedla Żegrze przekazywała środki finansowe  

na remont krótkiego chodnika (przejścia pomiędzy posesjami) łączącego  

ul. Kurlandzką z ul. Pyrzyczańską. Zarząd Dróg Miejskich nie przyjął środków 

finansowych, a tym samym nie zrealizował zadania tłumacząc, że chodnik ten 

zostanie wyremontowany w ramach realizacji inwestycji budowy wiaduktu w ciągu  

ul. Kurlandzkiej. Do tej pory jednak chodnik nie został wyremontowany.  

W związku z powyższym proszę o informację, czemu Rada Osiedla została 

wprowadzona w błąd podczas, gdy chciała przekazać środki finansowe na ten. 

Jednocześnie proszę o podjęcie działań mających na celu wyremontowanie  

w/w chodnika w najbliższym czasie zgodnie ze wcześniej złożoną deklaracją. 

 

 Proszę o podjęcie działań w tej sprawie. 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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